
Referat af skolebestyrelsesmøde den 6. marts 2024

Referent: Annette Fuglsang

Fraværende, anmeldt: Signe Harder, Gitte Hansen

Fraværende, uanmeldt:

0.Meddelelser

a) Formanden

Camilla Grønkjær-Petersen oplyste, at der den 23. april afholdes Dialogmøde med Opvækst og

Læring d. 23/4 kl. Dagsorden modtages senere.

b) Skolen

Bjarne Schytt Nielsen oplyste, at:

● Skolens forældre er inviteret til vision – missions arrangement torsdag d. 7/3-24. 18

forældre er tilmeldt.

● Nyt økonomisystem har givet lidt udfordringer.

● Der er ventet længe på nogle tal, således at der kan kigges nærmere på økonomien og

arbejdet med timefordelingsplan kan påbegyndes. Ledelsen ønsker, at bestyrelsen vil

samtykke til, at der arbejdes med samme undervisningstal som i dette skoleår.

● Mange skoler har et underskud og faldende elevtal, som der skal rettes op på. Dette kan

betyde, at selvom skolerne får midler til at lave mellemformer, er det ikke sikkert, at der er

økonomi til at ansætte nye medarbejdere.

c) Specialafdelingen

Annette Fuglsang oplyste, at hun i den sidste periode har været i gang med et kæmpe arbejde i

forhold til at få omplaceret elever i specialafdelingen.



d) Nyt fra medarbejderne

Steffen Bodekær og Bettina Schaper oplyste, at:

● Snakken om økonomi har givet meget usikkerhed blandt personalet.

● Regelsæt er sendt ud i udskolingen. Det har givet ro blandt elever og forældre.

● 9. klasseren er særlig udfordret og ved ikke helt, hvad de skal lave i frikvarterne. Der er

lavet kort og spilklub i Mewe-rummet, det er kommet godt i gang.

e) Elevrådet

Elevrådsrepræsentanterne at:

● Der er eleverne der går på toilettet på klinkegangen, som viber på toiletterne.

● Der er bekymring for elevernes trivsel på mellemtrinnet. De har et voldsomt sprog, og det

opleves som om, at de voksne ikke tager det alvorligt.

● Der er mange der oplever, at deres ting forsvinder på skolen. Der mangler mulighed for at

eleverne kan låse deres ting inde.

● Vandet i omklædningsrummene er koldt.

● Eleverne igen gerne må gå i Lidl. De elever, der har stjålet cookies, er blevet taget og har

fået karantæne.

1.Sommerfest 12/6

Til sommerfesten vil der blive mulighed for, at 8. klasserne kan have forskellige boder,
hvor de kan tjene lidt penge til deres skolerejse.

Hvis der er nogle elever, der vil optræde, er de meget velkommen, gerne med hjælp
fra musiklærerne.

Til sommerfesten vil der være valg til bestyrelsen.

Elevrådet vil gerne planlægge sommerfesten.

2.SKB-valg 2024

Til sommerfesten



3. Orientering 10. kl.

4. Timefordelingsplan

5. Intent budget

Gennemgået, der er givet lidt mere til madkundskab

6. Anbefaling fra UVM vedr. skærmforbrug

Udsættes til efter sommerferien.

7.Evt.


